

### Roads & Sub-Roads leveling and gravelling BoQ

#No.	Definition of work	Unit	Quantity	Unit price	Total price
1	<p>Execute leveling works by excavation (13,200 Cubic meters) and backfilling using appropriate machines with tamping, compressing and wetting to reach the required levels <u>according to the topographical design plans.</u></p> <p>تنفيذ أعمال التسوية من خلال اعمال لحفر (13200 متر مكعب حفريات صخرية) والردم باستخدام الاليات المناسبة مع الدحل والضغط والترطيب للوصول إلى المستويات المطلوبة حسب مخططات التصميم الطبوغرافية المرفقة.</p>	M <sup>2</sup>	40.000		
2	<p>Providing and implementing roads gravelling with an average thickness of 15 cm, with a grain gradient of 0-7 cm, with tamping and wetting works with all requirements.</p> <p>تزويد وتنفيذ تبحيص للطرق بمتوسط سماكة 15 سم, بتدرج حبيبات 0-7 سم مع اعمال الدك والترطيب مع جميع المتطلبات.</p>	M <sup>3</sup>	6.000		
3	<p>Providing and implementing roads rain water drainage with internal dimensions / 100 * 40 * 60 / cm, according to the technical conditions</p> <p>تزويد وتنفيذ مصارف مطرية (مطريات) بأبعاد داخلية / 100 * 40 * 60 / سم, وفقا للشروط الفنية المرفقة</p>	Unit	42		
Sub-Total / المجموع الفرعي					

### Roads & Sub-Roads Lighting BoQ

#No.	Definition of work	Unit	Quantity	Unit price	Total price
1	<p>Providing and installing lighting poles powered by solar energy, according to the details in the book of conditions</p> <p>تزويد وتركيب أعمدة انارة تعمل بالطاقة الشمسية حسب التفاصيل في دفتر الشروط المرفق</p>	Unit	176		
Total / المجموع					